TAX PLANNING TAX PLANNING

There are more tax saving opportunities in your company than you think. Tax planning need not be complicated and in fact, it could be quite simple. However, there is usually extensive information to analyse and examine, in order for tax plans to be formulated in the most organized, effective, and more importantly, legal manner.

Every company should regularly evaluate its tax structure and exposure as tax laws are changing rapidly. If you wait until the time of preparation of tax returns, many of the planning opportunities have already been missed. Instead, if time is allowed to facilitate tax planning beforehand, it is a more effective way to reduce taxes. Our professional tax experts can assist you to identify tax planning opportunities in advance with the objective to achieving tax efficiency.

Lack of planning can result in unnecessary tax burden, protracted investigations and queries from the tax authorities. All too often, the costs are expensive and it is time consuming.

WHAT WE OFFER

Tax Advisers and Business Consultants

- We work closely with you to help identify areas requiring detailed advice from our professional tax experts
- We analyse and explain to you any tax issues arising from your business activities
- We take you through the set up procedures and help reduce the unexpected
- We work closely with you and your professional advisers to provide taxation advice and support on your behalf
- We help you to formulate decision plans and review them from time to time

THE HLB HODGSON IMPEY CHENG GROUP ADVANTAGE

As a division of the HLB Hodgson Impey Cheng Group, a firm of Certified Public Accountants, Consultants and Business Advisers, we can offer a formidable range of additional professional services. HLB Hodgson Impey Cheng has a history in Hong Kong of over 60 years.

Our association with HLB International provides access to first class audit, tax and advisory services globally. HLB International, a world-wide network of independent professional accounting firms and business advisers, is represented in over 100 countries and 450 offices, covering every major jurisdiction and offering a service truly 'Global in reach – Local in touch'.



31/F, Gloucester Tower, The Landmark, 11 Pedder Street, Central, Hong Kong SAR Tel: +(852) 2810 8333 Fax: +(852) 2810 1948 E-Mail: hic@hic.com.hk Web Site: www.hic.com.hk

税务计划

阁下若希望帮助公司减省税项,个中窍门往往较阁下所想的更多。税务计划未必一定是错综复杂,事实上它可以相当简单。然而,要让税务计划以最具条理、最高效率,以及更重要的是依法的方式制定,每每需要采用大量资料来进行分析和审查。

由于税务法例瞬息万变,每家公司应定期评估其税务结构及风险。倘若阁下留待填写报税表的一刻才展开此项工作,已经错失了不少计划良机。若能预早准备税务文件,税务计划是更有效的省税途径。我们的专业税务人员能够协助阁下及早筹谋税务计划的机会,以能达到税收效率的目的。

缺乏计划可导致不必要的税务负担,冗长的税务调查及税务局的查询,所导致的结果往往是花费庞大而且浪费时间。

服务范围涵盖

- 我们与阁下紧密合作,协助阁下查找于哪些方面需要我们的专业税务人员提供详尽意见
- 我们为阁下从商业活动中引致的税务问题作出分析,并向阁下提供有关的说明
- 我们在整个设立程序中为阁下提供指引,协助降低出现突发情况的机会
- 我们与阁下和阁下的专业顾问作出紧密合作,为阁下提供税务意见及支援
- 我们协助阁下制订决策计划,并经常对其加以检讨

本集团胜人一筹的优越条件

我们为HLB国卫会计师事务所集团的其中一个部门,集团中芸集不少执业会计师、顾问及业务谘询顾问。所以,我们有足够能力为客户提供各种卓越的专业服务。HLB国卫会计师事务所是HLB浩信国际旗下会计师事务所及业务顾问成员公司,在香港有超过六十年历史。

HLB国卫会计师事务所为全球客户提供优质审计、税务及谘询服务。HLB浩信国际业务遍布全球百多个国家合共四百五十多个办事处,涵盖所有主要司法管辖区,所提供的服务能真正贯彻「环球网络,地区优势」这个口号。

香港中环毕打街11号 置地广场告罗士打大厦31字楼 电话:+(852) 2810 8333 图文传真:+(852) 2810 1948

电子邮件:hic@hic.com.hk 网址:www.hic.com.hk

HLB 国 卫 税 务 有 限 公 司
Hodgson Impey Cheng Taxation Services Limited